
REFERAT

MØDE I: Skolebestyrelse DATO: 4. december 2024
MØDESTED: Personalelokale KLOKKEN: 17.15-19.45

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR:
17.01.00-A00-24-580237

DELTAGERE:

Rasmus Riel (RR), Sabine Nielsen, Amalie Ulrich,
Jacob Spiegelhauer, Kattia Hatting Hosszu, Jon
Fritzbøger, Trine Hybler Vind (næstformand), Tina
Munkebo (TM), Berith Flørnæs, Gitte Staugaard,
Thomas Hinsby, Niclas Fick (NF), Sarah Crone,
Jeanne Francker (JEF), Stine Juellund Sejersten
Lindebjerg (elevrådslærer) og Lærke Kirkeby
Clausen (elevråd).

Særlig inviteret til dagens møde: Camilla Cuevas
(Ny suppleant)

Referent: JEF

AFBUD: Jacob Spiegelhauer, Berith Flørnæs, Thomas
Hinsby, Sarah Crone, Niclas Fick

MØDENR.: 5

0. Valg af ordstyrer

1. Godkendelse af sidste referat
Godkendt

2. Kommentar til dagsorden
Ingen kommentarer

3. Suppleant til forældrerepræsentanterne
Suppleant præsenteres. Suppleanten deltager fremadrettet på skolebestyrelsens møder.

4. Ny skoleleder
Ny skoleleders starter den 1. januar (første arbejdsdag den 2. januar 2025). Der forberedes officiel
indsættelse med flagallé og sang i festsalen. Herudover er hun inviteret til møde med skolens ledelse i
december.

5. Nyt fra elevråd
Børnerettighedsdagen blev markeret med forskellige aktiviteter på Skelgårdsskolen. Elevrådet lavede en
video, hvor temaet var tryghed, de sørgede for en online Kahoot og herudover blev der sørget for
forskellige opgaver, som lærerne kunne vælge imellem.

I løbet af efteråret er der blevet samlet julepynt ind, som elevrådet brugte til at pynte skolen op med. Det er
blevet rigtig hyggeligt og en stor succes.

Skolen afholder Danmarks Indsamling den 30. januar. Her vil det store elevråd stå for at samle pengene
sammen, og herudover vil de agere som praktiske grise i løbet af dagen. Skolebestyrelsen overvejer om
de ønsker en stand for at gøre sig mere synlige blandt forældrene. Der er lagt op til, at man forsøger andre
stande end stande med kager og andre søde sager. Der er mange forskellige tanker i spil. I løbet af januar
vil elevrådet tælle gået kilometre igennem Novo Nordisk ”Gå for en sag” og på denne måde også deltage i
Danmarks Indsamlingen.
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Elevrådet afholder den årlige elevrådstur, som – i dette skoleår – går til Frederiksborg Slot.

Elevrådet har nedsat et cykeludvalg, hvor de blandt andet vil drøfte muligheder for at forbedre skolens
cykelskure. Cykelskurene er meget nedslidte og trænger gevaldigt til en opgradering. Herudover vil der
være fokus på sikkerheden omkring parkering af cykler, samt hvordan der kan komme styr på kørsel på
knallerter på skolens område.

6. Høringssvar: Børnehaveklasse – antal
I forhold til resultat efter indskrivning skal Skelgårdsskolen have 5 børnehaveklasser i kommende skoleår.
Disse klasser indskrives i SFO’erne i løbet af foråret. Skolebestyrelsen udarbejder et høringssvar –
svarfrist er den 13. december. Det drøftes, hvad perspektiverne omkring børnetallet i området er og om
man – i de fremskrivninger der er lavet – har taget højde for tilflyttere (især når man ser på at der pt sker
en stor udskiftning fra ældre til børnefamilier).

7. Høringssvar: reduktion af åbne SFO’er i uge 29
Sidste sommers uge 29 holdte SFO’erne nødåbent i 4 SFO’er. Der er lagt op til at reducere dette til 2 i uge
29 i 2025. Dette er Skelgårdsskolens skolebestyrelsen positive overfor, og der udarbejdes et høringssvar i
forhold til dette (svarfrist den 13. december).

8. Princip for alkoholfrie skolearrangementer på Skelgårdsskolen for forældre og elever
Princippet drøftes, og der laves enkelt justeringer. Princippet er vedtaget december 2024 med omgående
ikrafttrædelse.

9. Princip for afholdelse af lejrskoler
Princippet er hermed vedtaget december 2024 med omgående ikrafttrædelse.

Korte punkter til INFO

10. Trivsel – særlige opmærksomheder
5. årgang har afholdt arrangement på skolen med overnatning. En klasse valgte ikke at deltage, hvilket
resulterede i en del utilfredshed.

Der mangler fortsat faste lærere på 3. årgang – dette er en opmærksomhed hos skoleledelsen.

11. Meddelelser
a. Skolebestyrelsesformand

Intet

b. FRO
Følgende blev blandt andet drøftet på det seneste møde:
- Antal af børnehaveklasser i kommende skoleår
- Bedre samarbejde med forældre, når børn skifter fra børnehave til skole
- Klubbernes IT-politik
- Avisartikel omkring kvaliteten af kommunens skoler
- Det socio-økonomiske indeks
- Kvalitetsprogrammet
- Luftforurening
- Toiletter og den generelle rengøring på skolerne
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c. Ledelse
Pt er der en vakant stilling på 6. årgang. To stillinger på 3. årgang samt en stilling som
børnehaveklasseassistent er ved at blive besat – ansættelsesudvalget har peget på kandidater, og
der er igangsat proces omkring indhentelse af børne- og straffeattester.

Skolen får renoveret udetoiletter – arbejdet med dette er igangsat.

Skolen har lånt 29 gamle elevstole fra en anden skole – stolene er fordelt på 4. årgang.

5 Indskoling & SFO
4. årgang har været med i et perlepladeprojekt med Ildsjælene. Det har mundet ud i et
perlepladebillede af Ildsjælenes maskot Fjolle. Dette billede skal hænges op på udenfor
på skolens gymnastiksal og afsløres fredag den 6. december kl. 13.00 af borgmesteren.

6 Mellemtrin
Skolens pædagogiske leder for mellemtrinnet har opsagt sin stilling og har sidste
arbejdsdag den 20. december. Årgangens klasser fordeles mellem viceskoleleder og
pædagogisk afdelingsleder for indskolingen.

7 Udskoling
Ikke noget nyt.

d. Medarbejdere
Især på mellemtrinnet er medarbejdere kede af igen at skulle skifte leder. Det tager tid, når en ny
skal sættes ind i alle elevsagerne, og især i de sager, hvor eleverne har det svært (disse er der
desværre en del af på de pågældende årgange.

Der udtrykkes bekymring fra skolebestyrelsens side omkring de mange elever med udfordringer,
som skolen pt står med. Inklusionstankegangen overser ofte de elever, som godt kan gå i skole,
men som lider under det store ressourcetræk, der bruges på at sørge for at sikre stærke
børnefællesskaber. Problematikken omkring at finde kvalificerede medarbejdere til at løfte
arbejdet med støttetimer drøftes – det er svært at få nogen med de rette kompetencer til at tage
de sporadiske 9 timer, som ofte er det, der visiteres, når eleverne skal have ekstra støtte.

Skolens MED-udvalg har pt et projekt omkring, hvordan skolen tiltrækker og tilknytter
medarbejdere. Der er hængt plakater op på skolen og i 3 SFO’er (Strandgården har sit eget
MED-udvalg), hvorpå alle kan skrive deres forslag

e. Kommunalbestyrelsesmedlem
Intet

Eventuelt
Intet

Indkomne forslag

Høringssvar som er afsluttet i 24-25
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